
 

Місцеве самоврядування 

 

Слобожанська селищна рада 

Дніпровського району, Дніпропетровської області 

Сімнадцята сесія сьомого скликання 
 

 

 

  

П Р О Т О К О Л 
 

             
 

 
                                             16 березня 2017 РОКУ 

 

                                                                     Всього обрано депутатів: 25 чол. 

                                                                       Було присутніх депутатів: 22 чол.                                               
 

 
Головував: Камінський Іван Миколайович - голова Слобожанської селищної ради  

 

У роботі сесії взяли участь: 

 

1. Кононов Володимир Іванович – член виконкому Слобожанської селищної ради. 

2. Лактіонов Микола Миколайович – учасник бойових дій. 

 

заступники селищного голови з питань діяльності виконавчих органів селищної ради, 

начальники відділів виконавчого комітету та селищної ради, головний спеціаліст 

юридичного відділу, головний спеціаліст із зв’язків з громадськістю та діяльності засобів 

масової інформації відділу загально-організаційного забезпечення. 

 

Голова селищної ради Камінський І.М. повідомив присутніх, що для більш детального 

вивчення питань порядку денного сесії, 09, 10 та 14 березня були проведені засідання 

постійних комісій. 

Питання, які були запропоновані для розгляду на сесії, обговорені на засіданнях 

постійних комісій селищної ради.  

 

Секретар селищної ради (виконкому) Лагода Л.В. запропонувала внести на розгляд 

сесії наступні питання: 

про делегування осіб у комісію з розробки та підготовки проекту договору «Про 

співробітництво територіальних громад у формі спільного фінансування (утримання) 

підприємств, установ та організацій комунальної форми власності»;  

про внесення змін до рішення 15 сесії 7 скликання від 22.12.2016 № 622 «Про 

організацію харчування учнів 1-11 класів закладів освіти Слобожанської селищної ради»;  



про списання та створення комісії щодо ліквідації дитячих майданчиків 

Слобожанської селищної територіальної громади. 

 

Питання підтримані та внесені до порядку денного. 

 

Голова селищної ради Камінський І.М. запропонував депутатам затвердити проект 

порядку денного пленарного засідання сімнадцятої сесії Слобожанської селищної ради VІІ 

скликання. 

 

 

Затверджується порядок денний: 

 
 

1. Про затвердження Стратегічного плану розвитку Слобожанської селищної 

об’єднаної територіальної громади. 

2. Про виконання Меморандуму за 2016 рік. 

3. Про звіт селищного голови за 2016 рік. 

4. Про підсумки виконання бюджету Слобожанської об’єднаної територіальної 

громади за 2016 рік.                       

5. Про виконання Плану соціально-економічного розвитку Слобожанської селищної 

територіальної громади за 2016 рік. 

6. Про внесення змін до рішення 15 сесії 7 скликання від 22.12.2016 р. № 599 «Про 

затвердження бюджету Слобожанської об’єднаної територіальної громади на 2017 рік». 

7. Про внесення змін до рішення 15 сесії 7 скликання від 22.12.2016р. № 601 «Про 

затвердження заходів до Плану соціально-економічного розвитку  Слобожанської селищної 

територіальної громади на 2017 рік». 

8. Про стимулюючі виплати керівництву та працівникам виконавчого комітету 

Слобожанської селищної ради. 

9. Про делегування повноважень управлінню соціального захисту населення 

Дніпровської РДА. 

10. Про передачу комунального майна на баланс комунального закладу «Степнянська 

загальноосвітня школа I-III ступенів Слобожанської селищної ради». 

11. Про затвердження структури Слобожанської селищної ради та її виконавчого 

комітету. 

12. Про внесення змін в п.1 рішення 13 сесії 7 скликання від 11.08.2016 № 451 «Про 

внесення змін у рішення 7 сесії 7 скликання від 04.02.2016 р. № 92 «Про затвердження 

структури, Положення  та Регламенту Центру надання адміністративних послуг виконавчого 

комітету Слобожанської селищної ради». 

13. Про затвердження Програми навчання, підготовки та підвищення кваліфікації 

посадових осіб місцевого самоврядування, депутатів та членів виконавчого комітету 

Слобожанської селищної ради на 2017-2018 роки. 

14. Про затвердження Програми діяльності комунального закладу «Слобожанська 

селищна бібліотека» Слобожанської селищної ради на 2017 – 2020 роки. 

15.  Про затвердження Положення про конкурс на кращу проекту пропозицію  

пам’ятного знаку учасникам АТО – «Гідність! Воля! Перемога!» та складу конкурсної 

комісії. 

16. Про внесення змін до рішення 13 сесії 7 скликання від 11.08.2016 № 464 «Про 

затвердження переліку об’єктів, що перебувають у комунальній власності».  

17. Про внесення змін до рішення 13 сесії 7 скликання від 11.08.2016 № 450 «Про 

внесення змін у рішення 9 сесії 7 скликання від 07.04.2016 р. № 197 «Про внесення змін у 

рішення 8 сесії 7 скликання від 25.02.2016р. № 147 «Про внесення змін у рішення 4 сесії 7 

скликання від 24.12.2015р. №62 «Про утворення та затвердження Положення Інспекції 



державного архітектурно-будівельного контролю виконавчого комітету Слобожанської 

селищної ради». 

17.1. Про затвердження договору про пайову участь. 

18. Про звіт комунального закладу «Милосердя Слобожанської селищної ради»               

за 2016 рік. 

19. Про внесення змін до рішення 13 сесії 7 скликання від 11.08.2016р. № 438 «Про 

утворення комунального закладу «Милосердя Слобожанської селищної ради». 

20. Про вступ до Асоціації об’єднаних територіальних громад. 

21. Про надання матеріальної допомоги. 

22. Про затвердження розпоряджень селищного голови та рішень виконавчого 

комітету, прийнятих в міжсесійний період. 

23. Про укладання угоди про співробітництво між виконавчим комітетом 

Слобожанської селищної ради Дніпровського району Дніпропетровської області та  

Олександропільською сільською радою Солонянського району Дніпропетровської області у 

сфері надання адміністративних послуг. 

24. Про погодження інформаційних карток адміністративних послуг 

Олександропільської сільської ради Солонянського району Дніпропетровської області. 

25. Про преміювання Слобожанського селищного голови. 

26. Про передачу комунального майна. 

27. Про затвердження Правил дотримання тиші у громадських місцях на території 

Слобожанської селищної територіальної громади. 

28. Земельні питання. 

28.1. Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність для будівництва гаражу. 

28.2. Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність для будівництва та обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка). 

28.3. Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства. 

28.4. Про внесення змін до рішення. 

28.5. Про перегляд ставки орендної плати за земельну ділянку та ставки податку на 

нерухоме майно.  

28.6. Про передачу земельної ділянки у власність для будівництва та 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка). 

28.7. Про вилучення земельної ділянки з постійного користування. 

28.8. Про передачу земельної ділянки в оренду для будівництва та обслуговування 

будівель торгівлі. 

28.9. Про надання згоди на відновлення меж земельної ділянки користувачем. 

28.10. Про погодження на розміщення тимчасової споруди для провадження 

підприємницької діяльності. 

28.11. Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки  для ведення товарного сільськогосподарського виробництва. 

28.12. Про затвердження проекту землеустрою  щодо відведення земельної ділянки та 

передачу її у власність. 

28.13.  Про надання згоди  на розірвання договору суборенди землі. 

28.14. Про скасування рішення.  

28.15. Про поновлення договору оренди землі. 

28.16. Про надання згоди на поділ земельних ділянок. 

29. Різне. 

29.1. Про делегування осіб у комісію з розробки та підготовки проекту договору «Про 

співробітництво територіальних громад у формі спільного фінансування (утримання) 

підприємств, установ та організацій комунальної форми власності».  



29.2. Про внесення змін до рішення 15 сесії 7 скликання від 22.12.2016 № 622 «Про 

організацію харчування учнів 1-11 класів закладів освіти Слобожанської селищної ради».  

29.3. Про списання та створення комісії щодо ліквідації дитячих майданчиків 

Слобожанської селищної територіальної громади. 

 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 22 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0 

     усього   - 22 

(Порядок денний пленарного засідання сімнадцятої сесії  

сьомого скликання селищної ради додається) 

 

Голова селищної ради Камінський І.М. запропонував депутатам затвердити регламент 

роботи пленарного засідання сімнадцятої сесії Слобожанської селищної ради VІІ скликання. 

 

 

Затверджується регламент роботи: 

 
 

Початок роботи сесії  о 13.00 год.  

 

Розгляд першого питання до 15 хв. 

Розгляд другого – третього питань  до 10 хв. 

Розгляд четвертого – тринадцятого питань до 3 хв. 

Розгляд чотирнадцятого – дев’ятнадцятого питань до 3 хв. 

Розгляд двадцятого – двадцять сьомого питань до 3 хв. 

Розгляд двадцять восьмого питання  до 60 хв 

Розгляд двадцять дев’ятого питання (різне) до 10 хв.  

Для виступів в порядку обговорення  до 3 хв. 

 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 22 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0 

     усього   - 22 

(Регламент роботи пленарного засідання сімнадцятої сесії  

сьомого скликання селищної ради додається) 

 

Голова селищної ради Камінський І.М. запропонував перейти до розгляду питань 

порядку денного сімнадцятої сесії сьомого скликання селищної ради.  

 

 

На початку сесії головою селищної ради Камінським І.М. повідомлено, що в мене 

наявний конфлікт інтересів при розгляді питань «Про преміювання Слобожанського 

селищного голови», «Про стимулюючі виплати керівництву та працівникам виконавчого 



комітету Слобожанської селищної ради» (рішення селищної ради від 16.03.2017                     

№ 724-17/VІІ «Про стимулюючі виплати керівництву та працівникам виконавчого комітету 

Слобожанської селищної ради», № 740-17/VІІ «Про преміювання Слобожанського 

селищного голови»), прошу занести мою заяву до протоколу сесії. 

Секретарем селищної ради (виконкому) Лагодою Л.В. повідомлено, що в мене 

наявний конфлікт інтересів при розгляді питань «Про стимулюючі виплати керівництву та 

працівникам виконавчого комітету Слобожанської селищної ради», «Про затвердження 

розпоряджень селищного голови та рішень виконавчого комітету, прийнятих у міжсесійний 

період» (розпорядження від 20.02.2017 № 19-к «Про преміювання секретаря ради 

(виконкому)», № 21-к «Про преміювання керівництва виконавчого комітету Слобожанської 

селищної ради з нагоди Міжнародного жіночого Дня-8 Березня», рішення селищної ради              

від 16.03.2017 № 724-17/VІІ «Про стимулюючі виплати керівництву та працівникам 

виконавчого комітету Слобожанської селищної ради»), прошу занести мою заяву до 

протоколу сесії. 

В.о. старости села Степове Корінною Є.Я. повідомлено, що в мене наявний конфлікт 

інтересів при розгляді питань «Про стимулюючі виплати керівництву та працівникам 

виконавчого комітету Слобожанської селищної ради», «Про затвердження розпоряджень 

селищного голови та рішень виконавчого комітету, прийнятих у міжсесійний період» 

(розпорядження від 13.02.2017 № 16-к «Про надання матеріальної допомоги для вирішення 

соціально – побутових питань», від 20.02.2017 № 17-к «Про преміювання працівників 

виконавчого комітету Слобожанської селищної ради», № 20-к «Про преміювання жінок 

виконавчого комітету Слобожанської селищної ради з нагоди Міжнародного жіночого Дня-8 

Березня», рішення селищної ради від 16.03.2017 № 724-17/VІІ «Про стимулюючі виплати 

керівництву та працівникам виконавчого комітету Слобожанської селищної ради»), прошу 

занести мою заяву до протоколу сесії. 

Архіваріусом відділу загально – організаційного забезпечення Герасименко А.І. 

повідомлено, що в мене наявний конфлікт інтересів при розгляді питання «Про затвердження 

розпоряджень селищного голови та рішень виконавчого комітету, прийнятих у міжсесійний 

період» (розпорядження від 02.02.2017 № 2-в «Про надання відпустки», від 20.02.2017             

№ 17-к «Про преміювання працівників виконавчого комітету Слобожанської селищної 

ради», № 20-к «Про преміювання жінок виконавчого комітету Слобожанської селищної ради 

з нагоди Міжнародного жіночого Дня-8 Березня»), прошу занести мою заяву до протоколу 

сесії. 

Завідувачем господарством Лагодою М.І. повідомлено, що в мене наявний конфлікт 

інтересів при розгляді питання «Про затвердження розпоряджень селищного голови та 

рішень виконавчого комітету, прийнятих у міжсесійний період» (розпорядження                         

від 20.02.2017  № 17-к «Про преміювання працівників виконавчого комітету Слобожанської 

селищної ради»), прошу занести мою заяву до протоколу сесії. 

Директором комунального закладу Слобожанський селищний центр фізичного 

здоров’я населення «Спорт для всіх» Дейнеко В.М. повідомлено, що в мене наявний 

конфлікт інтересів при розгляді питання «Про затвердження розпоряджень селищного 

голови та рішень виконавчого комітету, прийнятих у міжсесійний період» (розпорядження 

від 27.01.2017 № 11-к «Про преміювання директора комунального закладу Слобожанський 

селищний центр фізичного здоров’я населення «Спорт для всіх», від 20.02.2017 № 16-к «Про 

преміювання директора комунального закладу Слобожанський селищний центр фізичного 

здоров’я населення «Спорт для всіх»»), прошу занести мою заяву до протоколу сесії. 

Директором комунального закладу «Степнянський сільський будинок культури» 

Слобожанської селищної ради Рибалко М.П. повідомлено, що в мене наявний конфлікт 

інтересів при розгляді питання «Про затвердження розпоряджень селищного голови та 

рішень виконавчого комітету, прийнятих у міжсесійний період» (розпорядження                           

від 17.02.2017 № 14-к «Про преміювання директора комунального закладу «Степнянський 



сільський будинок культури» Слобожанської селищної ради»), прошу занести мою заяву до 

протоколу сесії. 

Депутатом округу № 11 селищної ради Шикулою Г.М. повідомлено, що в мене 

наявний конфлікт інтересів при розгляді питання «Про надання дозволу на розробку проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для будівництва гаражу» 

(рішення селищної ради від 16.03.2017 № 753-17/VІІ «Про відмову у задоволенні 

клопотання»), прошу занести мою заяву до протоколу сесії. 

Депутатом округу № 12 селищної ради Шевченко Р.А. повідомлено, що в мене 

наявний конфлікт інтересів при розгляді питання «Про погодження на розміщення 

тимчасової споруди для провадження підприємницької діяльності» (рішення селищної ради 

від 16.03.2017 № 770-17/VІІ «Про погодження на оформлення правовстановлюючих 

документів щодо розміщення тимчасової споруди»), прошу занести мою заяву до протоколу 

сесії. 

Депутатом округу № 22 селищної ради Шевченко Г.А. повідомлено, що в мене 

наявний конфлікт інтересів при розгляді питання «Про погодження на розміщення 

тимчасової споруди для провадження підприємницької діяльності» (рішення селищної ради 

від 16.03.2017 № 770-17/VІІ «Про погодження на оформлення правовстановлюючих 

документів щодо розміщення тимчасової споруди»), прошу занести мою заяву до протоколу 

сесії. 

 

 

1. СЛУХАЛИ: Про затвердження Стратегічного плану розвитку Слобожанської 

селищної об’єднаної територіальної громади. 

Доповідав: Козакевич О.В. – директор Фонду громади «Джерело». 

 

1.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 20 

     проти   - 0 

     утримались  - 1 

                                                            не голосували - 1 

     усього   - 22 

(Рішення № 717-17/VII додається) 

                                                                                                                                        

2. СЛУХАЛИ: Про виконання Меморандуму за 2016 рік. 

Доповідала: Корінна Є.Я. – в.о. старости села Степове. 

 

2.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 22 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0 

     усього   - 22 

(Рішення № 718-17/VII додається) 

 

3. СЛУХАЛИ: Про звіт селищного голови за 2016 рік. 

Доповідав: Камінський І.М. – голова селищної ради. 

 

3.ВИРІШИЛИ: 



Результати голосування: 

 

                                                            за             - 22 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0 

     усього   - 22 

(Рішення № 719-17/VII додається) 

 

4. СЛУХАЛИ: Про підсумки виконання бюджету Слобожанської об’єднаної 

територіальної громади за 2016 рік.                       

Доповідала: Кононова Т.О. – голова постійної комісії з питань планування, фінансів, 

бюджету та соціально-економічного розвитку. 

 

4.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 22 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0 

     усього   - 22 

(Рішення № 720-17/VII додається) 

 

5. СЛУХАЛИ: Про виконання Плану соціально-економічного розвитку Слобожанської 

селищної територіальної громади за 2016 рік. 

Доповідала: Кононова Т.О. – голова постійної комісії з питань планування, фінансів, 

бюджету та соціально-економічного розвитку. 

 

5.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 22 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0 

     усього   - 22 

(Рішення № 721-17/VII додається) 

 

6. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 15 сесії 7 скликання від 22.12.2016 р.                

№ 599 «Про затвердження бюджету Слобожанської об’єднаної територіальної громади 

на 2017 рік». 

Доповідала: Кононова Т.О. – голова постійної комісії з питань планування, фінансів, 

бюджету та соціально-економічного розвитку. 

 

6.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 21 

     проти   - 0 

     утримались  - 1 

                                                            не голосували - 0  



     усього   - 22 

(Рішення № 722-17/VII додається) 

 

7. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 15 сесії 7 скликання від 22.12.2016р. № 601 

«Про затвердження заходів до Плану соціально-економічного розвитку  Слобожанської 

селищної територіальної громади на 2017 рік». 

Доповідала: Кононова Т.О. – голова постійної комісії з питань планування, фінансів, 

бюджету та соціально-економічного розвитку. 

 

7.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 21 

     проти   - 0 

     утримались  - 1 

                                                            не голосували - 0 

     усього   - 22 

(Рішення № 723-17/VII додається) 

 

8. СЛУХАЛИ: Про стимулюючі виплати керівництву та працівникам виконавчого 

комітету Слобожанської селищної ради. 

Доповідала: Кононова Т.О. – голова постійної комісії з питань планування, фінансів, 

бюджету та соціально-економічного розвитку. 

 

8.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 20 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 2   

     усього   - 22 

(Рішення № 724-17/VII додається) 

 

9. СЛУХАЛИ: Про делегування повноважень управлінню соціального захисту 

населення Дніпровської РДА. 

Доповідала: Кононова Т.О. – голова постійної комісії з питань планування, фінансів, 

бюджету та соціально-економічного розвитку. 

 

9.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 21 

     проти   - 0 

     утримались  - 1 

                                                            не голосували - 0   

     усього   - 22 

(Рішення № 725-17/VII додається) 

 

10. СЛУХАЛИ: Про передачу комунального майна на баланс комунального закладу 

«Степнянська загальноосвітня школа I-III ступенів Слобожанської селищної ради». 



Доповідала: Кононова Т.О. – голова постійної комісії з питань планування, фінансів, 

бюджету та соціально-економічного розвитку. 

 

10.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 22 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0   

     усього   - 22 

(Рішення № 726-17/VII додається) 

 

11. СЛУХАЛИ: Про затвердження структури Слобожанської селищної ради та її 

виконавчого комітету. 

Доповідала: Кононова Т.О. – голова постійної комісії з питань планування, фінансів, 

бюджету та соціально-економічного розвитку. 

 

11.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 22 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0   

     усього   - 22 

(Рішення № 727-17/VII додається) 

  

12. СЛУХАЛИ: Про внесення змін в п.1 рішення 13 сесії 7 скликання від 11.08.2016        

№ 451 «Про внесення змін у рішення 7 сесії 7 скликання від 04.02.2016 р. № 92 «Про 

затвердження структури, Положення  та Регламенту Центру надання адміністративних 

послуг виконавчого комітету Слобожанської селищної ради». 

Доповідала: Кононова Т.О. – голова постійної комісії з питань планування, фінансів, 

бюджету та соціально-економічного розвитку. 

 

12.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 22 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0  

     усього   - 22 

(Рішення № 728-17/VII додається) 

 

13. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми навчання, підготовки та підвищення 

кваліфікації посадових осіб місцевого самоврядування, депутатів та членів 

виконавчого комітету Слобожанської селищної ради на 2017-2018 роки. 

Доповідала: Кононова Т.О. – голова постійної комісії з питань планування, фінансів, 

бюджету та соціально-економічного розвитку. 

 

13.ВИРІШИЛИ: 



Результати голосування: 

 

                                                            за             - 22 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0   

     усього   - 22 

(Рішення № 729-17/VII додається) 

 

14. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми діяльності комунального закладу 

«Слобожанська селищна бібліотека» Слобожанської селищної ради на 2017 – 2020 роки. 

Доповідала: Салабай В.М. – голова постійної комісії з питань освіти, культури, молоді і 

спорту, охорони здоров’я, праці, соціального захисту населення, регламенту, депутатської 

діяльності та етики, прав людини, законності, запобігання та врегулювання конфлікту 

інтересів. 

 

14.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 22 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0   

     усього   - 22 

(Рішення № 730-17/VII додається) 

 

15. СЛУХАЛИ: Про затвердження Положення про конкурс на кращу проекту 

пропозицію  пам’ятного знаку учасникам АТО – «Гідність! Воля! Перемога!» та складу 

конкурсної комісії. 

Доповідала: Салабай В.М. – голова постійної комісії з питань освіти, культури, молоді і 

спорту, охорони здоров’я, праці, соціального захисту населення, регламенту, депутатської 

діяльності та етики, прав людини, законності, запобігання та врегулювання конфлікту 

інтересів. 

 

15. ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 22 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0   

     усього   - 22 

(Рішення № 731-17/VII додається) 

 

16. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 13 сесії 7 скликання від 11.08.2016 № 464 

«Про затвердження переліку об’єктів, що перебувають у комунальній власності». 

Доповідала: Салабай В.М. – голова постійної комісії з питань освіти, культури, молоді і 

спорту, охорони здоров’я, праці, соціального захисту населення, регламенту, депутатської 

діяльності та етики, прав людини, законності, запобігання та врегулювання конфлікту 

інтересів. 

 

16.ВИРІШИЛИ: 



Результати голосування: 

 

                                                            за             - 22 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0   

     усього   - 22 

(Рішення № 732-17/VII додається) 

 

17. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 13 сесії 7 скликання від 11.08.2016 № 450 

«Про внесення змін у рішення 9 сесії 7 скликання від 07.04.2016 р. № 197 «Про внесення 

змін у рішення 8 сесії 7 скликання від 25.02.2016р. № 147 «Про внесення змін у рішення 

4 сесії 7 скликання від 24.12.2015р. №62 «Про утворення та затвердження Положення 

Інспекції державного архітектурно-будівельного контролю виконавчого комітету 

Слобожанської селищної ради». 

Доповідав: Мірошников С.В. – в.о. начальника відділу державного архітектурно-

будівельного контролю. 

 

17.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 21 

     проти   - 0 

     утримались  - 1 

                                                            не голосували - 0   

     усього   - 22 

(Рішення № 733-17/VII додається) 

 

17.1. СЛУХАЛИ: Про затвердження договору про пайову участь. 

Доповідав: Мірошников С.В. – в.о. начальника відділу державного архітектурно-

будівельного контролю. 

 

17.1.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 22 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0   

     усього   - 22 

(Рішення № 734-17/VII додається) 

 

18. СЛУХАЛИ: Про звіт комунального закладу «Милосердя Слобожанської селищної 

ради» за 2016 рік. 

Доповідала: Бут Л.Ф. – директор комунального закладу «Милосердя Слобожанської 

селищної ради». 

 

18. ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 22 

     проти   - 0 



     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0  

     усього   - 22 

(Рішення № 735-17/VII додається) 

 

19. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 13 сесії 7 скликання від 11.08.2016р.             

№ 438 «Про утворення комунального закладу «Милосердя Слобожанської селищної 

ради». 

Доповідала: Бут Л.Ф. – директор комунального закладу «Милосердя Слобожанської 

селищної ради». 

 

19.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 21 

     проти   - 0 

     утримались  - 1 

                                                            не голосували - 0   

     усього   - 22 

(Рішення № 736-17/VII додається) 

 

20. СЛУХАЛИ: Про вступ до Асоціації об’єднаних територіальних громад.  

Доповідала: Лагода Л.В. – секретар селищної ради (виконкому). 

 

20.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 22 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0   

     усього   - 22 

(Рішення № 737-17/VII додається) 

 

21. СЛУХАЛИ: Про надання матеріальної допомоги. 

Доповідала: Лагода Л.В. – секретар селищної ради (виконкому). 

 

21.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 22 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0   

     усього   - 22 

(Рішення № № 746-17/VII, 747-17/VII,  

748-17/VII додаються) 

 

22.СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень селищного голови та рішень 

виконавчого комітету, прийнятих в міжсесійний період. 

Доповідала: Лагода Л.В. – секретар селищної ради (виконкому). 

 



22.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 16 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 6   

     усього   - 22 

(Рішення № 777-17/VII додається) 

 

23.СЛУХАЛИ: Про укладання угоди про співробітництво між виконавчим комітетом 

Слобожанської селищної ради Дніпровського району Дніпропетровської області та  

Олександропільською сільською радою Солонянського району Дніпропетровської 

області у сфері надання адміністративних послуг. 

Доповідала: Лагода Л.В. – секретар селищної ради (виконкому). 

 

23.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 21 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 1   

     усього   - 22 

(Рішення № 738-17/VII додається) 

 

24.СЛУХАЛИ: Про погодження інформаційних карток адміністративних послуг 

Олександропільської сільської ради Солонянського району Дніпропетровської області. 

Доповідала: Лагода Л.В. – секретар селищної ради (виконкому). 

 

24.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 21 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 1   

     усього   - 22 

(Рішення № 739-17/VII додається) 

 

25. СЛУХАЛИ: Про преміювання Слобожанського селищного голови. 

Доповідала: Лагода Л.В. – секретар селищної ради (виконкому). 

 

25.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 21 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 1  

     усього   - 22 

(Рішення № 740-17/VII додається) 



 

26. СЛУХАЛИ: Про передачу комунального майна. 

Доповідала: Лагода Л.В. – секретар селищної ради (виконкому). 

 

26.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 21 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 1   

     усього   - 22 

(Рішення № 741-17/VII додається) 

 

27. СЛУХАЛИ: Про затвердження Правил дотримання тиші у громадських місцях на 

території Слобожанської селищної територіальної громади. 

Доповідала: Лисенко Є.Ю. – головний спеціаліст юридичного відділу. 

 

27.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 20 

     проти   - 0 

     утримались  - 1 

                                                            не голосували - 1   

     усього   - 22 

(Рішення № 742-17/VII додається) 

 

28. Земельні питання. 

28.1. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки у власність для будівництва гаражу. 

Доповідав: Шевченко Г.А. – голова постійної комісії з питань містобудування, будівництва, 

земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища. 

 

28.1.ВИРІШИЛИ: 

гр. Лактіонов М.М. 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 14 

     проти   - 1 

     утримались  - 5 

                                                            не голосували - 2   

     усього   - 22 

(Рішення № 751-17/VII додається) 

 

гр. Кабаненко І.О., гр. Шикула А.Г. – відмовити. 
                                                                                                                                         

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 9 

     проти   - 1 

     утримались  - 10 



                                                            не голосували - 2   

     усього   - 22 

(Рішення № № 752-17/VII, 753-17/VII додаються) 
 

28.2. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки у власність для будівництва та обслуговування 

житлового будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка). 

Доповідав: Шевченко Г.А. – голова постійної комісії з питань містобудування, будівництва, 

земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища. 

 

28.2.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 19 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 3   

     усього   - 22 

(Рішення № 754-17/VII додається) 

 

28.3. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 

господарства. 

Доповідав: Шевченко Г.А. – голова постійної комісії з питань містобудування, будівництва, 

земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища. 

 

28.3.ВИРІШИЛИ: 

гр. Фомічов А.О., гр. Костюченко О.В. – відмовити.  

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 18 

     проти   - 0 

     утримались  - 1 

                                                            не голосували - 3   

     усього   - 22 

(Рішення № № 755-17/VII, 756-17/VII додаються) 

 

28.4. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення. 

Доповідав: Шевченко Г.А. – голова постійної комісії з питань містобудування, будівництва, 

земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища. 

 

28.4.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 17 

     проти   - 0 

     утримались  - 1 

                                                            не голосували - 4   

     усього   - 22 

(Рішення № № 757-17/VII, 758-17/VII додаються) 

  



28.5. СЛУХАЛИ: Про перегляд ставки орендної плати за земельну ділянку та ставки 

податку на нерухоме майно.  

Доповідав: Шевченко Г.А. – голова постійної комісії з питань містобудування, будівництва, 

земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища. 

 

28.5.ВИРІШИЛИ: 

гр. Гайдаш В.В. (залишити без змін) 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 15 

     проти   - 0 

     утримались  - 3 

                                                            не голосували - 4   

     усього   - 22 

(Рішення № 759-17/VII додається) 

 

 гр. Гусаров В.О.,  гр. Фарафонов О.В. 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 17 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 5 

     усього   - 22 

(Рішення № № 760-17/VII, 761-17/VII додаються) 

 

28.6. СЛУХАЛИ: Про передачу земельної ділянки у власність для будівництва та 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд                     

(присадибна ділянка). 

Доповідав: Шевченко Г.А. – голова постійної комісії з питань містобудування, будівництва, 

земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища. 

 

28.6.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 17 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 5   

     усього   - 22 

(Рішення № № 762-17/VII, 763-17/VII,  

764-17/VII додаються) 

 

28.7. СЛУХАЛИ: Про вилучення земельної ділянки з постійного користування. 

Доповідав: Шевченко Г.А. – голова постійної комісії з питань містобудування, будівництва, 

земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища. 

 

28.7.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 



                                                            за             - 17 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 5   

     усього   - 22 

(Рішення № 765-17/VII додається) 

 

28.8. СЛУХАЛИ: Про передачу земельної ділянки в оренду для будівництва та 

обслуговування будівель торгівлі. 

Доповідав: Шевченко Г.А. – голова постійної комісії з питань містобудування, будівництва, 

земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища. 

 

28.8.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 16 

     проти   - 0 

     утримались  - 1 

                                                            не голосували - 5   

     усього   - 22 

(Рішення № 766-17/VII додається) 

 

28.9. СЛУХАЛИ: Про надання згоди на відновлення меж земельної ділянки 

користувачем. 

Доповідав: Шевченко Г.А. – голова постійної комісії з питань містобудування, будівництва, 

земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища. 

 

28.9.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 17 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 5   

     усього   - 22 

(Рішення № 767-17/VII додається) 

 

28.10. СЛУХАЛИ: Про погодження на розміщення тимчасової споруди для 

провадження підприємницької діяльності. 

Доповідав: Шевченко Г.А. – голова постійної комісії з питань містобудування, будівництва, 

земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища. 

 

28.10.ВИРІШИЛИ: 

гр. Вольнікова В.В. 

Результати голосування: 

 

                                                            за              - 0 

     проти   - 17 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 5   

     усього   - 22 

(Рішення № 768-17/VII додається) 



 

гр. Будагова М.Л. 

Результати голосування: 

 

                                                            за              - 16 

     проти   - 1 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 5   

     усього   - 22 

(Рішення № 769-17/VII додається) 

 

гр. Шевченко Р.А. 

Результати голосування: 

 

                                                            за              - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 2 

                                                            не голосували - 7  

     усього   - 22 

(Рішення № 770-17/VII додається) 

 

28.11. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку технічної документації із 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки  для ведення товарного 

сільськогосподарського виробництва. 

Доповідав: Шевченко Г.А. – голова постійної комісії з питань містобудування, будівництва, 

земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища. 

 

28.11.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за              - 17 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 5   

     усього   - 22 

(Рішення № № 771-17/VII, 772-17/VII додаються) 

 

28.12. СЛУХАЛИ: Про затвердження проекту землеустрою  щодо відведення земельної 

ділянки та передачу її у власність. 

Доповідав: Шевченко Г.А. – голова постійної комісії з питань містобудування, будівництва, 

земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища. 

 

28.12.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за              - 17 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 5   

     усього   - 22 

(Рішення № 773-17/VII додається) 

 



28.13. СЛУХАЛИ: Про надання згоди  на розірвання договору суборенди землі. 

Доповідав: Шевченко Г.А. – голова постійної комісії з питань містобудування, будівництва, 

земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища. 

 

28.13.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за              - 17 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 5   

     усього   - 22 

(Рішення № 774-17/VII додається) 

 

28.14. СЛУХАЛИ: Про скасування рішення.  

Доповідав: Шевченко Г.А. – голова постійної комісії з питань містобудування, будівництва, 

земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища. 

 

28.14.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за              - 16 

     проти   - 0 

     утримались  - 1 

                                                            не голосували - 5   

     усього   - 22 

(Рішення № 775-17/VII додається) 

 

28.15. СЛУХАЛИ: Про поновлення договору оренди землі. 

Доповідав: Шевченко Г.А. – голова постійної комісії з питань містобудування, будівництва, 

земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища. 

 

28.15.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за              - 16 

     проти   - 0 

     утримались  - 1 

                                                            не голосували - 5   

     усього   - 22 

(Рішення № 776-17/VII додається) 

 

28.16. СЛУХАЛИ: Про надання згоди на поділ земельних ділянок. 

Доповідав: Шевченко Г.А. – голова постійної комісії з питань містобудування, будівництва, 

земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища. 

 

28.16.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за              - 17 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 



                                                            не голосували - 5   

     усього   - 22 

(Рішення № № 749-17/VII, 750-17/VII додаються) 

 

29. Різне. 

29.1.СЛУХАЛИ: Про делегування осіб у комісію з розробки та підготовки проекту 

договору «Про співробітництво територіальних громад у формі спільного фінансування 

(утримання) підприємств, установ та організацій комунальної форми власності».  

Доповідала: Лагода Л.В. – секретар селищної ради (виконкому). 

29.1.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за              - 17 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 5   

     усього   - 22 

(Рішення № 743-17/VII додається) 

 

29.2.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 15 сесії 7 скликання від 22.12.2016 № 622 

«Про організацію харчування учнів 1-11 класів закладів освіти Слобожанської 

селищної ради».  

Доповідала: Лагода Л.В. – секретар селищної ради (виконкому). 

 

29.2.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за              - 17 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 5   

     усього   - 22 

(Рішення № 744-17/VII додається) 

 

29.3.СЛУХАЛИ: Про списання та створення комісії щодо ліквідації дитячих 

майданчиків Слобожанської селищної територіальної громади. 

Доповідала: Лагода Л.В. – секретар селищної ради (виконкому). 

 

29.3.ВИРІШИЛИ: 

Результати голосування: 

 

                                                            за              - 17 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 5   

     усього   - 22 

(Рішення № 745-17/VII додається) 

 
 

 

СЕЛИЩНИЙ   ГОЛОВА        І.М. КАМІНСЬКИЙ 
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